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Z A P I S N I K
sa 186. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija

održane 12. veljače 2016. godine
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati

PRISUTNI:  Ivica  Knežević,  gradonačelnik,  Katarina  Mihelčić,  zamjenica  gradonačelnika,
Gordana  Piskač,  pročelnica  JUO,  Indira  Rački  Joskić,  ravnateljica  Narodne  knjižnice  i  čitaonice
Delnice, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun i financije, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka
za komunalni  sustav,  imovinu,  prostorno uređenje i  promet,  Hrvoje Zatezalo,  djelatnik „Risnjak –
Delnice“ d.o.o.,  Zvezdana Jerković,  ravnateljica  Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice,  Dražen Rački,
djelatnik JVP Delnice,  Davorin Klobučar,  djelatnik GSC Delnice, Tomislav Mrle, voditelj  Stručne
službe za obavljanje poslova tijela Grada, samouprave i uprave, Mirna Janeš, voditeljica Programa
„Pomoć u kući starijim osobama“ i Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika.

Izostanak su ispričali:  Petar  Hrg,  Alen Udović,  Dragan Abramović  umjesto kojeg sjednici
prisustvuje Dražen Rački, Nikola Muvrin umjesto kojeg sjednici prisustvuje Hrvoje Zatezalo. 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ

ĐULIO JUSUFI
- Privode  se  kraju  obveze  uz  godišnje  financijske  izvještaje.  Napravljen  je  popis  imovine,

povjerenstva  su  odradila  svoj  posao,  napravljen  je  elaborat,  prijedlog  zaključa  za
gradonačelnika,  sve  se  unosi  u  financijske  izvještaje  uz  ostale  razrede  prihoda,  rashoda,
imovine i izvora. 

- Aktivnosti  vezane uz dopis UDU za strategiju suzbijanja korupcije:  registar  javne nabave,
registar bagatelne nabave, popis sponzorstva, popis ugovora.

- Ostvarenje prihoda po godinama – 2014., 2015., 2016. je napravljeno.
- Obavijest  proračunskim korisnicima  i  trgovačkim društvima  o  obvezi  predaje  upitnika  o

fiskalnoj odgovornosti.

INDIRA RAČKI JOSKIĆ
- Dovršen je Godišnji Plan i Program rada Knjižnice.
- Usuglašen je Plan kulturnih aktivnosti za djecu i odrasle.
- Dovršava se prijava na natječaj Grada za javne potrebe.
- Financijsko poslovanje.
- Uređivanje web stranice.
- Međuknjižnična posudba.
- Nabava knjižne građe.
- Popunjavanje godišnje statistike narodnih knjižnica.
- Bivšu ravnateljicu predložili smo za dodjelu Povelje „Ivan Kostrenčić“ koja se dodjeljuje u

knjižničarstvu.

DAVORKA GRGURIĆ
- Nastavljaju  se  radovi  na  uspostavi  novog  sustava  javne  rasvjete.  Neke  lokacije  još  treba

riješiti, pritisak ljudi je velik, naporno je sve uskladiti i udovoljiti svim željama.
- Postavljanje inventurnih pločica na stupove javne rasvjete.



- Popisane su najvažnije udarne rupe, nabavljena je suha masa i rupe će se zapuniti njome prije
proljetnog asfaltiranja.

- Koordinacija i dogovor s ŽUC-om i Rijeka cestama radi odrona na cesti kod Lošca gdje su se
odronile stijene veličine automobila. ŽUC je sanirao i očistio lokaciju ali još uvijek postoji
opasnost te je gradonačelnik zatražio da se hitno postave prometni znakovi koji će upozoriti na
opasnost od odrona.

- Sa ŽUC-om koordinirati čišćenje odrona na cesti u Grbajelu.
- Suradnja  s  Hrvatskim  vodama  radi  rješavanja  problema  poplavljivanja  poljoprivrednih

površina u Turkima. Tijekom idućeg tjedna započet će radovi.
- S nadležnim institucijama dogovorena je deratizacija u romskom naselju u Dedinu.
- Ovjera dnevnika i pregled zimske službe.
- Rješenja za komunalnu naknadu, komunalni doprinos, posebne uvjete.
- Raspisan je natječaj za održavanje nerazvrstanih cesta. Prema uvjetima natječaja Grad mora

sudjelovati s 50 % sredstava, te se rade troškovnici kako bi se vidjelo što se može prijaviti. Za
sada je napravljen troškovnik za prilaz Mesničkoj ulici.

- PGŽ raspisala je natječaj za poslovne zone na koji ćemo prijaviti cestu i infrastrukturu Ulice
Kendar.

- Županiji je dostavljen obrazac za elementarnu nepogodu.
- Priprema odluka za sjednicu Gradskog vijeća: Odluka o dodjeli gradskih prostora udrugama,

Odluka  za  prodaju  poslovnih  prostora,  procjena  vrijednosti  nekretnine  koja  je  u  našem
vlasništvu, Odluku za izradu strategije Županije.

- Kontinuirani poslovi vezani uz strateški razvoj Grada Delnica.

HRVOJE ZATEZALO
- Postavljanje nedostajućih ili uništenih prometnih znakova i kanti za smeće.
- Fiksiranje golova na igralištu u Ulici A. Šenoe.
- Popravljen je crijep na Domu kulture u Brodu na Kupi.
- Pražnjenje kanti za smeće, čišćenje trgova, parkova.
- Dopremljena je podloga za koncert u organizaciji TZ.
- Tržni dan i čišćenje nakon toga.
- Posipavanje nogostupa, prolaza i stepenica.
- Održavanje čistoće zgrada.
- Završen je izbor kandidata za pazikuću.
- Dežurstva vikendom i aktivnosti vezane uz subotnji koncert grupe Silente i koncert povodom

Valentinova koji će se održati u nedjelju.
- Gradonačelnik je zamolio da se sanira drveni reklamni pano (kod „Moloka“) koji je puknut

vjerojatno  uslijed  jakog udara  vjetra.  Postoji  opasnost  da  se  pano sruši  na  cestu pa treba
kontaktirati vlasnika.

ZVEZDANA JERKOVIĆ
- Djeca su posjetila crnoluške „Pesnike“, družili su se s maškarama.
- U srijedu je održano testiranje djece za predstojeću Dječju olimpijadu kako bi se vidjelo tko

ima afinitet za određenu disciplinu.
- Jučer su djeca sudjelovala u programu GSC i Zajednice sportova „Izaberi sport“. Prezentiran

je boks, karate, nogomet, plivanje. Djeca su posjetila kuglanu i ledenu dvoranu.
- Ažuriranje web stranice.

MIRNA JANEŠ
- Izvršene  su  sve  usluge  pomoći  u  kući  koje  su  bile  planirane,  oko  150  kućanstava  je

opskrbljeno životno potrebnim stvarima, te čišćenje kućanskih prostora. 
- Danas štićenicima čistimo snijeg.
- Završeno je izvješće – statistički upitnik za ministarstvo.
- Naši  štićenici  koji  su  sada  smješteni  u  domove  za  stare  i  nemoćne  osobe,  prema

informacijama iz takvih institucija, puno su kvalitetnije živjeli i funkcionirali dok su bili u
svojim domovima i to je prednost ovog Programa.



- Voditeljica Programa pozvana je da 20. veljače na Županijskom vijeću seniora prezentira rad
Udruge zajedno s dvoje ravnatelja domova za starije i nemoćne osobe PGŽ.

DRAŽEN RAČKI
- Intervencija nije bilo te su se odrađivale redovne aktivnosti.
- Popravak kočnica na novom kombiju, servisiranje kosilica.
- Rješavanje računa za DVD, obračun radnih sati za plaću.
- Prijevoz vrtićke djece od Vrtića do Kuglane.
- Održana je sjednica Upravnog vijeća.
- Izrađen je novi Pravilnik o unutarnjem ustroju, a u tijeku je potpisivanje s djelatnicima.

DAVORIN KLOBUČAR
- Završen je natječaj glede najma kafića kojima upravlja GSC. Nije pristigla niti jedna zamolba.
- Aktivnosti uz Dan sporta, interes je bio velik, djeca su se animirala kako bi vidjeli koji sport bi

za njih bio interesantan, a sve se događalo pod okriljem Olimpijskog odbora.
- Prisustvovanje  svečanost  uručenja  nagrada  za  najboljeg  sportaša  na  Krku.  Obavljen  je

razgovor s gospodinom Krajačem koji je obećao da će pomoći našoj novoj Sportskoj zajednici
s financijskim sredstvima.

- Obavljen je razgovor s Riječkim sportskim savezom u svezi prijave na Inteeg.
- Aktivnosti vezane uz Valentinovo.
- Održana je sjednica Povjerenstva za prevenciju.
- Nastavlja se Škola klizanja.
- Ukoliko bude dovoljno snijega sutra će se u Skradu održati Sanjkaški kup Gorskog kotara.
- Davorka  Grgurić  upitala  je  da  li  je  pokrenut  projekt  energetske  učinkovitosti  odnosno

obnovljivih izvora energije za kuglanu. Odgovor će dati direktor GSC.

GORDANA PISKAČ
- Podnesen je zahtjev za izdavanje lokacijske dozvole za Kendar, dobiveni su svi posebni uvjeti,

a s potencijalnim investitorom (Englezi) dogovorena je dinamika prema kojoj bi građevnu
dozvolu trebali ishoditi do kraja 3 mjeseca.

- UPU Delnice – i dalje traju konzultacije s planerima, trenutno se usklađuje grafika a preostaje
napraviti tekstualni dio.

- Fondu za zaštitu okoliša podnesen je zahtjev za sklapanje  aneksa 13. ugovoru.
- Aktivnosti  uz sistematizaciju radnih mjesta,  trenutno se priprema dokumentacija za prijem

djelatnika u radni odnos.
- U Eko plus je održan sastanak na temu pretovarne stanice Sović Laz. Delnice su, od ukupno 5

pretovarnih  stanica  koje  treba  izgraditi,  u  najgorem položaju,  nemamo  još  niti  građevnu
dozvolu radi neriješenih imovinsko pravnih odnosa.

- Provoditeljima oporuke J.Majnarich dostavljen je odgovor, još nema očitovanja.
- Županiji je dostavljen odgovor na temu popisa projekata od javnog interesa. Dostavljeno je

ukupno 14 projekata.
- Izrađeno je prometno rješenje za Risnjak i poslano na suglasnost Hrvatskim cestama i MUP-u.
- Na temu muzeja kontaktirali smo restauratore, tražimo cijenu restauriranja izložaka.
- Troškovnik opreme za knjižnicu iznosi oko 900.000 kuna.
- Napravljen je popis lokacija mlinova na rijeci Kupi.
- Potrebno je izvršiti  ispitivanje emisija onečišćenja za kotlove preko 50 kilovata za zgradu

gradske uprave, Radnički dom i Kuglanu.
- Direktor  Veterinarske  ambulante  ima problema jer  vlasnici  pasa  ne  obnavljaju  cijepljenje.

Podaci  o  tome  dostupni  su  na  stranicama  ministarstva,  komunalni  redar  ima  pristup
informacijama.  Ukoliko  Veterinarska  inspekcija  sama  ide  u  proces  prijave  da  bi  kaznila
vlasnike  tada  je  to  dugačak  proces,  a  ako  se  napravi  akcija  s  komunalnim  redarom,
inspektorom i veterinarom onda traje znatno kraće. Problem je i u tome što neki vlasnici pasa
nisu  u  popisu  ministarstva,  iako  znamo  za  njih.  Uglavnom  su  to  romske  obitelji.
Gradonačelnik navodi da treba poslati opomene, a sve životinje koje su zatečene u nečijem
dvorištu su očito u njihovom vlasništvu.



- Dogovori oko smještaja pazikuće u hol gradske uprave.
- Dobivena je ponuda od Visoke poslovne škole „Libertas“ koji vrše educiranje osoba za izradu

cost-benefit analiza. Bilo bi dobro da netko od zaposlenih dobije certifikat.

TOMISLAV MRLE
- Za potrebe  natječaja  za  javne  potrebe  Zajednice  sportova  od  UDU su  zatraženi  podaci  o

registru sportskih udruga.
- Izrada zapisnika sa sastanaka na temu adventske bajke.
- Ažuriranje web stranice.
- Na  traženje  Policijske  uprave,  Sektora  kriminalističke  policije,  prikupljena  je  i  poslana

dokumentacija o prodaji zemljišta u Lučicama.
- Sređivanje imovinsko-pravnih odnosa u Poslovnoj zoni K1 – pripreme za izvlaštenje.
- Poslani su pozivi strankama za utvrđivanje granica nerazvrstane ceste u Gučem Selu.
- Dobivena su 4 pozitivna rješenja za upis nerazvrstanih cesta.
- Poslan je poziv za dostavu materijala za Gradsko vijeće koje će biti 10. 3. 2016. godine.
- Analiza zaštite i spašavanja za 2015. i Smjernice za 2016. godinu.
- Izrađen  je  Plan  i  Program  stručnog  osposobljavanja  za  2016.  godinu  i  dostavljen  na

razmatranje nadležnima.
- Materijal  vezan  uz  sistematizaciju  je  gotov  i  upućen  na  razmatranje  nadležnima.

Gradonačelnik i pročelnica dali su tek male korekcije koje će se danas ugraditi. Sve će se
uputiti  i  sindikalnom  povjereniku  kako  bi  se  sljedeći  tjedan  pristupilo  izradi  rješenja  o
rasporedu  službenika  te  raspisivanju  javnog  poziva  za  referenta  za  projekte  –  vježbenik.
Odsjek za financije mora pripremiti materijale za testiranje.

- U  PGŽ  smo  načelno  dobili  podršku  za  organizaciju  okruglog  stola  na  temu  zemljišnih
zajednica. Dogovoreno je da se uz čelnike i njihove zamjenike te predsjednike predstavničkih
tijela  JLS  Gorskog  kotara  pozovu  predstavnici  Ministarstva  poljoprivrede,  uprave  te
pravosuđa  kao  i  Uredu  predsjednice  RH i  članovima  Radne  skupine,  te  svim saborskim
zastupnicima s područja PGŽ.

- Materijal vezan uz javne radove dostavljen je nadležnima na daljnje postupanje. Za sada nisu
dobiveni  nikakvi  napuci  te će  se  isto  definirati  sa  zamjenicom gradonačelnika kako bi  se
materijal poslao Zavodu za zapošljavanje radi dobivanja suglasnosti.

- Prisustvovanje znanstveno stručnom skupu u organizaciji Instituta za javnu upravu na temu
upravljanja kvalitetom i učinkovitošću u JLS.

- Sudjelovanje u intervjuu s kandidatima prijavljenim na natječaj „Risnjak – Delnice“ d.o.o. za
kućepazitelja.

- Ukoliko vrijeme dozvoli danas će se održati, u organizaciji Inginspekta, vježba evakuacije u
zgradi gradske uprave. 

- Plan godišnjih odmora: otvoren je predmet, izrađen ogledni primjerak potrebnog rješenja i
sada se radi na izradi prijedloga Plana.

Dovršeno u 9,00 sati.

Tajnica gradonačelnika Gradonačelnik
Klaudija Kumpar Ivica Knežević, dipl. iur.


